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De laatste kadernota van dit college en dus ook van deze raad. 

Wederom een kadernota vol bruisende teksten en plannen. We 

hebben zojuist echter gezien dat die vaak op de plank blijven 

liggen. 

  

Maar voor het zuur even het zoet. Wij zijn blij met de 

indexatie van de subsidies. Eindelijk is bij dit college het besef 

ingedaald dat niet alleen projectontwikkelaars blij worden van 

geld, maar verenigingen ook. Wij vinden het ook fijn dat het 

college schrijft dat het zich wil inzetten voor de integratie en 

de participatie van de statushouders. We hebben inmiddels 

met pijn in het hart afscheid genomen van de stichting 

vluchtelingenwerk maar worden ook wel heel nieuwsgierig 

hoe de nieuwe participant op dit front acteert hoe het eigenlijk 

gaat met Participe?  Zijn er meetbare prestaties geleverd, die 

matchen met die visie die het college heeft ten aanzien van de 

begeleiding van de vluchtelingen, wat Vluchtelingenwerk niet 

kon leveren? En zou het college de raad eens willen 

informeren over de vooruitgang die hiermee inmiddels is 

geboekt? want volgens ons gingen die zich toch juist inzetten 

voor de integratie en de participatie van de statushouders?  

Of loopt u vast vooruit op het schokkend grote aantal 

laaggeletterden in onze gemeente en wilt u dat in ieder geval 

alvast bij deze doelgroep ondervangen? Ik denk dat u dan toch 

iets verder moet denken dan het schrappen van de klinkers in 

de naam van ons dorp.  

  

Wij zijn ook blij dat voor onze inwoners de lasten laag kunnen 

blijven, al vrezen wij wel wat onze bewoners te wachten staat 



als wij de groeicijfers zien. In dat licht willen wij aandacht 

vragen voor onze sociale woningvoorraad. Wij vragen de PF 

dan ook om vooral deze groep extra aandacht te geven bij de 

regionale woonvisie, op het moment dat wij onze lokale 

uitvoeringsparagraaf gaan opstellen. Wij verwachten een 

evenwichtige woningmix, waarin voor iedere Sliedrechter een 

plaats is in Sliedrecht en niet dat ze genoegen moeten nemen 

met een flat in Papendrecht omdat die leegstand kent. Waarom 

denkt u dat die leegstond? Zo gaan we niet met onze burgers 

om. 
 

Nu we het toch over huisvesting hebben, de nieuwe raad met 

21 zetels zal in maart 2018 in een nieuwe of vernieuwde 

ruimte bijeenkomen. Gaan we dat ook nog ergens 

terugvinden? 

 

  

Wij lezen dat de begraafplaatsadministratie op orde is 

gebracht. Daardoor kunnen we de begroting 40.000 structureel 

positief bijstellen. Wij vragen ons echter af wanneer de 

nieuwe begraafplaats gerealiseerd gaat worden? De klap op 

het recreatief knooppunt is gegeven. Dus wat ons betreft kan 

dat ook voor een reguliere en een natuurbegraafplaats nu heel 

snel. Zoals u weet vinden wij dat die begraafplaats, goed 

ontsloten, ook over het spoort gerealiseerd kan worden. Is het 

niet beter daar het geld voor te reserveren? Of is de 

voorziening van ruim 8 ton daarvoor genoeg? 

  

 Veilige fietsroutes door ons dorp. Dat willen we allemaal. 

Maar ik kan nergens vinden dat u er rekening mee hebt 

gehouden dat een veilige fietsroute langs de crayenstein, 

eerder dan in uw eigen oorspronkelijke planning, op verzoek 

van onze raad moet worden aangelegd. 
 



Achterin zie ik al mensen al bijna opgelucht ademhalen. Hij 

begint dit jaar niet over die Bootjeshelling.  

Nee ik ga niet zeggen dat hij er ook dit jaar weer niet ligt. Dat 

wisten wij vorig jaar al. In de stukken kunnen we terugvinden 

dat dit ding al 10.000 euro heeft gekost. Maar het wil er bij mij 

niet in dat de Bootjeshelling die ik bij een bedrijf aan de 

Industrieweg heb zien liggen, en waarvan de 

portefeuillehouder niet ontkende dat dat ‘m was slechts 10.000 

Euro gaat kosten. Waarschijnlijk is dat de oudijzer waarde 

zodat u zich alvast hebt ingedekt om de consequenties van een 

zeperd te beperken. 
 

 

 

 
 


